
Title (en)
EXHAUST GAS SILENCER

Title (de)
SCHALLDÄMPFER-EINHEIT

Title (fr)
SILENCIEUX D'ÉCHAPPEMENT

Publication
EP 2639423 A1 20130918 (DE)

Application
EP 13156077 A 20130221

Priority
DE 102012204114 A 20120315

Abstract (en)
The silencer unit (1) has two-piece housing (4) with respective cup-like housing portions (2,3) made of austenitic or/and ferritic material, in which
outlet and inlet openings (5,6) are formed. The outlet bottom (12) and inlet bottom (13) are inserted into outlet and inlet openings as outlet and inlet
opening covers. The outer circumferential surface of outlet bottom collar is partly in contact with inner circumferential surface of outlet collar and
outer circumferential surface of the inlet bottom collar is partly in contact with inner circumferential surface of the inlet collar. An independent claim is
included for an exhaust system for motor vehicle.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Schalldämpfer-Einheit (1), insbesondere für ein Kraftfahrzeug, - mit einem zweiteiligen Gehäuse (4) mit einem jeweils
schalenartig ausgebildeten ersten und zweiten Gehäuseteil (2, 3), - wobei in dem Gehäuse (4) eine Auslass- und eine Einlassöffnung (5, 6)
vorgesehen ist, - mit einem Auslassboden (12) und einem Einlassboden (13), welche in die Auslassöffnung (5) bzw. Einlassöffnung (6) eingesetzt
sind, wobei der Auslassboden (12) und der Einlassboden (13) jeweils als in die Auslassöffnung (5) bzw. in die Einlassöffnung (6) einsteckbarer
Deckel ausgebildet sind.
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